



Konformitätserklärung

Declaration of conformity

Vivanco GmbH
Ewige Weide 15
D-22926 Ahrensburg

erklärt, dass das bezeichnete Produkt
declare that the defined product

Geräteart: USB KFZ-Netzteil, 2,1 A
Device type: USB Car Charger, 2.1A

Typenbezeichnung / Type designation : CCVVUSB21ABK
Artikel-Nr. / EDP-No.: 36256

den Schutzanforderungen entspricht, die in der Richtlinie des Rates zur Angleichung der Rechtsvorschriften der Mitgliedsstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit (2004/108/EG) festgelegt sind.
corresponds to the protection request, which are determined over electromagnetic compatibility in the guideline (2004/108/EC) of the advice for the adjustment of the legislation of the member states.

Zur Beurteilung wurden folgende Normen herangezogen:
For the evaluation following standards were consulted:

EN 55022: 2010
EN 55024: 2010

Zusätzlich wird bestätigt, dass das bezeichnete Produkt den Schutzanforderungen der Richtlinie der Europäischen Gemeinschaft 2004/104/EG ergänzt durch 2006/28/EG entspricht.
Additionally is acknowledged that the defined product comply with the requirements according to the Directive of the European Community 2004/104/EC as amended by 2006/28/EC.

Zur Beurteilung wurden folgende Normen herangezogen:
For the evaluation following standards were consulted:

EN 50498: 2010

Das Produkt genügt den Anforderungen der Richtlinie der Europäischen Gemeinschaft (2011/65/EU).
The product is in conformity with the requirements of the directive (2011/65/EC) of the European Community.

Ahrensburg, 28.05.2015


I.V. Griese/ QM